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Protokół nr 44/2021 

 
z XLIV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odbytej w dniu 24 listopada 

2021 roku o godz. 14:00 w sali narad Urzędu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego przy 
ul. Sikorskiego 3-4, zakończono o godz. 15:54 tego samego dnia.  

 
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
 
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień.  
 
Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 24 – zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Rani nieobecni: 
1. Robert Anacki 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta i zaproszeni gości, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
4. Raport z przeprowadzenia konsultacji społecznych do Budżetu Obywatelskiego 2022. 
5. Druk nr 832 – podjęcie uchwały w sprawie likwidacja filii nr 13 przy ul. Osadniczej 3 oraz 

filii nr 17 przy ul. Małyszyńskiej 8 Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej im. 
Zbigniewa Herberta w Gorzowie Wielkopolskim. 

6. Druk nr 812 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 
wynagradzania za pracę nauczycieli zatrudnionych w samorządowych placówkach 
oświatowych i opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez Miasto Gorzów Wlkp. 

7. Druk nr 813 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja wentylacji hali sportowej w ZSTiO”. 

8. Druk nr 814 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ZS 
Gastronomicznych”. 

9. Druk nr 815 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wymiana wentylacji w kuchni stołówki Zespołu 
Szkół Ekonomicznych, etap I - dokumentacja projektowa”. 

10. Druk nr 816 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska „Stadionowe Piaski” przy Szkole 
Podstawowej nr 21”. 

11. Druk nr 817 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i powiększenie sali gimnastyczno-
korekcyjnej w Szkole Podstawowej nr 21 ul. Taczaka”. 

12. Druk nr 818 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja PM 3 ul. Słoneczna”. 

13. Druk nr 819 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego dla 
osób niepełnosprawnych”. 

14. Druk nr 820 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Srebrnej”. 
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15. Druk nr 821 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Konstytucji 3 Maja”. 

16. Druk nr 822 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja budynków Urzędu Miasta.” 

17. Druk nr 828 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Plac do ćwiczeń wyczynowych jazdy fanów 
motoryzacji”. 

18. Druk nr 829 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Ikara – etap II”. 

19. Druk nr 830 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi z kostki brukowej i budowa 
oświetlenia przy ul. Wał Poprzeczny – etap II”. 

20. Druk nr 831 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na lata 2023- 2024 
w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Zakup autobusów elektrycznych wraz z 
rozbudową infrastruktury ładowania w Gorzowie Wielkopolskim – etap II.” 

21. Druk nr 833 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dachu PM2”. 

22. Druk nr 834 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja elewacji PM14”. 

23. Druk nr 835 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dachu PM15”. 

24. Druk nr 837 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 

25. Druk nr 838 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 

26. Druk nr 839 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 

27. Druk nr 840- podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047. 

28. Druk nr 836 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych 
stawek dotacji przedmiotowej na rok 2021 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w 
Gorzowie Wlkp. 

29. Druk nr 823 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wymagań jakie powinien 
spełniać projekt budżetu obywatelskiego oraz zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 
społecznych do budżetu obywatelskiego w ramach budżetu Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego. 

30. Druk nr 824 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulic Słowiańskiej i Niemcewicza. 

31. Druk nr 825 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulic: Franciszka Walczaka i Floriana Kroenke. 

32. Druk nr 826 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
ceny sprzedaży nieruchomości stanowiącej lokal mieszkalny. 

33. Druk nr 827 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umów dzierżaw gruntów rolnych, z dotychczasowymi 
dzierżawcami. 

34. Druk nr 841 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości. 
35. Druk nr 785 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej 

Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego oraz nadania jej statutu. 
36. Druk nr 809 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

w sprawie przyjęcia Statutu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
37. Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2021 roku. 
38. Informacja o stanie realizacji uchwał. 
39. Przyjęcie protokołu z: XLIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
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40. Sprawy różne, wolne wnioski. 
41. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski otworzył sesję i przewodniczył jej obradom. 
Po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
Ad. 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 
Jan Kaczanowski – Panie i Panowie Radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem. 
Pragnę poinformować, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem o wycofanie z porządku 
obrad projektu uchwały na druku nr 826 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 
od ceny sprzedaży nieruchomości stanowiącej lokal mieszkalny – wniosek stanowi załącznik 
nr 3 do protokołu. Proponuję poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały na druku nr 808 
w sprawie nadania nazwy Rondo Praw Pracowniczych oraz o projekt uchwały na druku nr 842 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. Ponadto 
wpłynął wniosek o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały na druku nr 843 zmieniający 
uchwałę w sprawie diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W związku z brakiem 
uwag do zaproponowanych zmian porządku obrad przechodzimy do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały na druku nr 808 w sprawie nadania nazwy 
Rondo Praw Pracowniczych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, 
Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (6) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Maria 
Surmacz  
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały na druku nr 842 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Prezydenta Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, 
Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (6) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Maria 
Surmacz  
 



4 
 

Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały na druku nr 843 zmieniający uchwałę 
w sprawie diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, 
Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, 
Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Jerzy Synowiec, Grażyna Wojciechowska  
PRZECIW (6) 
Anna Kozak, Jerzy Sobolewski, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (6) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Maria 
Surmacz  
Jan Kaczanowski – przypominam, że projekt uchwały na druku nr 826, ujęty w punkcie 32 
zaproponowanego porządku obrad, został wycofany z porządku obrad przez wnioskodawcę, 
dlatego też proponuję w pkt. 5 rozpatrzyć projekt uchwały na druku nr 808 w sprawie nadania 
nazwy Rondo Praw Pracowniczych, w pkt. 37 projekt uchwały na druku nr 842 w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, a w pkt. 38 projekt 
uchwały na druku nr 843 zmieniający uchwałę w sprawie diet radnych oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych radnych Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. Pozostałe punkty 
porządku obrad zmienią kolejność. W związku z brakiem uwag do zaproponowanego 
porządku obrad przechodzimy do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad ze zmianami. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, 
Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (6) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Maria 
Surmacz  
 
Ad. 3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
 
Przemysław Żak – członek Gorzowskiego Koła Towarzystwa Pamięci Powstania 
Wielkopolskiego w latach 1918-1919 – miesiąc listopad to szczególny czas w roku, skłania do 
refleksji nad przemijaniem i kruchością ludzkiego życia, wpisane jest w ten czas również 
najważniejsze święto naszej wolności i suwerenności. Przed kilkunastoma dniami 
obchodziliśmy 103 rocznicę odzyskania przez Polskę niepodległości. Wspominaliśmy w tym 
dniu bohaterów naszej niepodległości, patriotów, którzy narażali swoje własne życie i zdrowie 
dla ojczyzny. Powinniśmy pamiętać o nich nie tylko 11 listopada, pracując na rzecz dobra 
wspólnego. Ale to nie tylko odniesienia historyczne. Żyjemy bowiem w czasach pełnych 
zagrożeń. Świadczą o tym zdarzenia, które obserwujemy codziennie na granicy z Białorusią. 
Nie do przecenienia jest ogromny trud i zaangażowanie służb mundurowych, żołnierzy, 
policjantów i służby granicznej w ochronę oraz zabezpieczenie granicy. W swoim wystąpieniu 
chciałbym wspomnieć o tych, którzy zakończyli już swoją służbę w naszym kraju- weteranach 
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działań poza granicami państwa, którzy narażali swoje własne zdrowie i życie dla ojczyzny. 
Zapisując chlubną kartę służby, uczestniczyli w misjach zagranicznych, w rejonach toczących 
się konfliktów zbrojnych, w których służyli i pełnili rolę rozjemców zwaśnionych stron, niosąc 
pomoc miejscowej ludności. Jestem jednym z Weteranów działań poza granicami państwa, 
członkiem stowarzyszeń takich jak: Bractwo Weteranów w Polsce, Stowarzyszenie 
Weteranów Misji Pokojowej ONZ w Kambodży 1992-1993, Stowarzyszenie Kombatantów Misji 
Pokojowej ONZ, Towarzystwo Pamięci Powstania Wielkopolskiego 1918-1919 koło 
w Gorzowie Wielkopolskim. Występując jako przedstawiciel naszego środowiska, pragnę 
zwrócić się bezpośrednio do obecnych podczas sesji przedstawicieli władz miasta, 
Prezydenta, Przewodniczącego Rady Miasta i Radnych. W Województwie Lubuskim jest około 
300 weteranów działań poza granicami państwa. Z Województwem Lubuskim związaliśmy 
swoje życie zawodowe i prywatne. Jesteśmy mieszkańcami, dla których ważna jest troska 
o sprawy publiczne, zaangażowanie w lokalne inicjatywy. Pełniliśmy służbę, jako nasze 
patriotyczne zobowiązanie wobec ojczyzny i nie chcemy być wyróżniani przez nadawania jakiś 
szczególnych uprawnień, nie tego oczekujemy. Jako osoba, której na sercu leży 
praworządność, nie mogę jednak nie przywołać w tym miejscu przepisu aktu prawnego, 
nadanego przez Polski Parlament. Zgodnie z art. 30a z dnia 19 sierpnia 2011 roku 
o weteranach działań poza granicami Państwa: „Weteran i weteran poszkodowany, korzystają 
bezpłatnie z hali sportowej, siłowni i pływalni, będących w zasobie jednostek samorządu 
terytorialnego”. Jest to dla nas weteranów, którzy odnieśliśmy rany fizyczne i psychiczne 
podczas misji, bardzo ważne, aby móc skorzystać z takich obiektów. Stanowi to formę 
rehabilitacji i terapii. Niestety z przykrością muszę powiedzieć, że przepis ten w takim 
brzmieniu jak przeczytałem wyżej, nie jest uznawany przez należącą do miasta CSR 
Słowianka. Pomimo wielu kierowanych przeze mnie od marca bieżącego roku pism do CSR 
Słowianka i Urzędu Miasta o wprowadzenie w regulaminie CSR Słowianki zapisu, który byłby 
zgodny z obowiązującą ustawą i umożliwiałby honorowanie ustawowo nadanych weteranom 
działań poza granicami Państwa uprawnień do bezpłatnego wstępu w godzinach, gdy czynny 
jest obiekt, nic takiego nie nastąpiło. Nadmieniam, że uprawnienia do bezpłatnego wejścia, 
bez żadnych ograniczeń co do dnia i godziny, na samorządowe obiekty są honorowane we 
wszystkich miastach, w których zebrałem informację, a mianowicie z 14 basenów 50-
metrowych w Polsce, tylko CSR Słowianka nie stosuje się do zapisów ww. artykułu. W związku 
z wyczerpaniem możliwości wskazanych powyżej, zwraca się z tego miejsca bezpośrednio do 
Prezydenta Miasta, Rady Miasta z apelem o podjęcie interwencji w tej sprawie. Apeluję do 
władz Miasta Gorzowa, aby podjęły działania mające na celu dostosowanie regulaminu 
korzystania z basenu CSR Słowianka, która jest w 100% spółką należącą do miasta, do 
obowiązującego zapisu art. 30a ustawy z dnia 19 sierpnia 2011 roku o weteranach działań 
poza granicami Państwa. Podejmowany przeze mnie temat uprawnień weteranów działań 
poza granicami Państwa pokazuje jak trudnym do wykonania gestem ze strony Samorządu 
Miasta Gorzowa jest honorowanie uprawnień, nadanych weteranom na mocy ustawy. Czy 
takie działanie nie przynosi ujmy naszemu miastu? Czy Weteranom działań poza granicami 
Państwa, którzy narażali swoje życie i zdrowie dla ojczyzny, żebyśmy mogli żyć 
w bezpiecznym i w wolnym kraju, należy się taki szacunek? Miasto powinno ułatwić dostęp do 
usług publicznych, rekreacji i miejsc kultury, tak, jak robi to wiele miast w Polsce dla weteranów 
działań poza granicami Państwa. Zachęcam władze naszego Miasta do odwiedzenia strony 
internetowej Centrum Weterana w Warszawie, gdzie pokazane jest jak działają inne miasta 
w Polsce na rzecz weteranów działań poza granicami Państwa. Z Wojewodą Lubuskim 
Dajczakiem rozmawiałem osobiście w tej sprawie 3 razy, ale od słów do czynów jak widać 
daleka droga. Pozostawiam Państwa z tą gorzką refleksją, która musiała wybrzmieć. Dziękuję 
za udzielony głos. Chwała bohaterom. Jeszcze chciałbym coś powiedzieć na koniec. Czy 
wyobrażają sobie Państwo, żeby Spółka miejska, taka jaką jest MZK, która w 100 % należy 
do miasta, powiedziała osobom powyżej 75 roku, że za darmo będą jeździli tylko w soboty 
i w niedziele? 
Jan Kaczanowski – myślę, że te propozycje są do ewentualnego przemyślenia. 
Joanna Kasprzak-Perka – Prezes Centrum Sportowo-Rehabilitacyjnego „Słowianka” – 
informacja, którą przekazał weteran, przed którym chylę głowę, w części jest informacją 
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nieprawdziwą ponieważ odpowiadaliśmy już na te pytania. Miasto Gorzów zabezpieczyło 
środki na realizację tego programu w ramach wejść osób niepełnosprawnych i weteranów. 
Poszerzono ten program, który realizujemy od 20 lat na Słowiance dla osób 
niepełnosprawnych, również o weteranów i poszkodowanych na misjach wojennych, tylko ten 
program dotyczy nie wejść przez cały dzień w dowolnej ilości czasu, a w ramach umowy, którą 
ma Słowianka zawartą z miastem i to miasto Gorzów za te wejścia płaci, czyli opłaca nam 
wejścia weteranów w sobotę i w niedzielę na takich zasadach, że Państwo okazują tylko 
i wyłącznie swoją kartę weterana i mogą korzystać z naszego obiektu. Jesteśmy tak jak Pan 
powiedział, spółką handlową. Ustawodawca, podjął się pięknej idei, pięknej rzeczywiście 
ustawy, jednak nie poszedł za tą ustawą skutek finansowy, to znaczy, jeśli jesteśmy spółką, to 
nie możemy działać na szkodę spółki, czyli nie mamy bezpłatnych wejść. Nie mamy tych 
bezpłatnych wejść również dla naszej młodzieży i klubów sportowych. Jest to odpłatność za 
obiekt, bo jesteśmy spółką prawa handlowego. W związku z tym, 2 lata temu, jak weszła ta 
ustawa i przyszło do nas pierwsze takie rozeznanie, napisaliśmy do Wojewody, czy jest 
możliwość, żeby sfinansować te działania związane z wejściami na obiekt właśnie weteranów 
poszkodowanych. W odpowiedzi napisaliśmy, że nie jest to zabezpieczone. Ta ustawa nie 
przewiduje takiej rekompensaty tych wejść. W związku z tym, z Prezydentem podjęliśmy 
wówczas rozmowy i decyzje, jak moglibyśmy zapłacić spółce za te wejścia, bo trzeba za to 
zapłacić. Zdecydowaliśmy, że poszerzymy ten nasz program, na który Państwo rocznie 
przeznaczacie 300 tys. zł. Z tym, że jest to 300 tys. zł dla wszystkich osób i weteranów 
i niepełnosprawnych i to wykorzystujemy i takie rozliczenia dla miasta przedstawiamy. 
Państwo mogą chodzić, ale rzeczywiście w te wyznaczone dni na obiekt basenowy, w te 
soboty i niedziele. W pozostałe dni nie możemy Państwu zapewnić nieograniczonego dostępu 
w związku z tym, że realizujemy program miejski z zakresu powszechnej nauki pływania. 
Chciałam powiedzieć, że na obiekcie Słowianka mamy już kilkadziesiąt stowarzyszeń i klubów, 
które korzystają z basenu i ta zajętość, kto korzysta ze Słowianki, doskonale wiemy, że jest 
bardzo ograniczona. Jesteśmy w czasie pandemii. Dzisiaj na mocy obostrzeń i także ustaw, 
mamy obłożenie na obiekcie 75%. Nie możemy przyjąć więcej klientów więc nasze przychody 
i tak są zmniejszone o 25%, a w czasie pandemii byliśmy zamknięci prawie rok czasu. Ale to 
nie znaczy, że nie wystąpiliśmy z inicjatywą. Wystąpiliśmy i w taki sposób jest u nas 
realizowany ten program. Jeśli znajdą się na to środki i będzie to pokrywane, to oczywiście 
postaramy się znaleźć jakieś inne rozwiązanie. Jakie? Na dzisiaj nie umiem odpowiedzieć, bo 
ten basen jest zajęty od rana do godziny 22.00 i bardzo nas to cieszy, że jest takie 
zainteresowanie mieszkańców. W odpowiedzi od Wojewody dostałam, że osób uprawnionych, 
Pan podał tutaj, że jest 300, nie będę z Panem polemizowała, bo może to jest z waszych 
stowarzyszeń, które Pan tutaj reprezentuje, ja miałam podane, że jest to prawie 500 osób, przy 
czym nie wiemy ile z nich tak naprawdę jest tutaj z terenu Gorzowa. Wtedy jak się 
przymierzaliśmy, to nawet nie umieliśmy określić ilu tych weteranów jest na misjach, ile wrócił 
z misji, bo przecież cały czas żołnierze są na misjach i to nie dotyczy tylko poszkodowanych, 
ale generalnie tych, którzy z tej misji wrócili jak rozumiem. Kilkakrotnie już odpowiadałam 
pisemnie na to i zarówno myślę, że do Pana, chociaż zawsze było mailowo, ale domyślam się, 
że to właśnie do Pana były kierowane te odpowiedzi. Jeśli znajdziemy jakieś rozwiązanie 
finansowe, to możemy rozważyć, czy nie zwiększyć ilości godzin, ale na pewno nie w pełnej 
dostępności, bo nie jesteśmy tego w stanie zapełnić biorąc pod uwagę, że Słowianka ma 
służyć wszystkim. Więcej mogę odpowiedzieć, bo myślę, że oczekujecie Państwo na bardziej 
wyczerpującą pisemną odpowiedź w liczbach, to ją udzielimy. A oczywiście jeszcze raz 
wszystkich weteranów zapraszam w tych możliwościach, które mamy i chylimy oczywiście 
czoła, myślę my i całe miasto. 
Alicja Burdzińska – zgłosili się do mnie ludzie, którzy nie są obywatelami naszego miasta. Są 
to seniorzy, zamieszkujący pierścień wokół Gorzowa. Przyszli z propozycją, z prośbą wręcz, 
aby miasto wzięło ich do klubu starszych osób, czyli do Karty Seniora. W tej chwili seniorzy 
Gorzowscy mogą korzystać z tej karty. Daje ona możliwości korzystania po obniżonych cenach 
z wielu naszych instytucji, m. in. kulturalnych. Myślę, że jako stolica północnej części naszego 
regionu, powinniśmy się zdobyć na to, aby dać tym starszym osobom możliwość czerpania 
np. z imprez kulturalnych jakie odbywają się w Gorzowie, czy z urządzeń sportowych, czy 
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skorzystania z zakupów. Nie wiem co tam jeszcze ta karta obejmuje. Pomyślałam sobie, że 
na przykład moglibyśmy, na wzór MG-6, tak jak wspólnie partycypujemy w kosztach i w 
gospodarce śmieciowej, również zrobić taką Kartę Seniora. Ewentualnie obecnie powstaje 
Miejski Obszar Funkcjonalny, do MG-6 nie należy Witnica i Kostrzyn, a do Miejskiego Obszaru 
Funkcjonalnego właśnie przystąpi Witnica i Kostrzyn. Apeluję, żeby się pochylić nad tym 
tematem osób starszych i jako stolica północnego regionu, zjednoczyć tych ludzi wokół 
Gorzowa. Mówiłam na Komisji, nawet tak pod względem handlowym, uważam, że nam by się 
to opłacało ponieważ obrót czyni zysk. Ludzie przyjeżdżaliby do miasta robili, zakupy, 
korzystali z imprez kulturalnych, sportowych. Bardzo proszę Panią Prezydent, żeby chociaż 
parę słów powiedziała nam dzisiaj na ten temat i ewentualnie, żebyśmy wspólnymi siłami, 
jeżeli będzie taka zgoda, rozpoczęli prace w tym kierunku. 
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – inicjatywa jest oczywiście bardzo dobra. Problem jest 
natury prawnej. Nie możemy finansować nie swoich mieszkańców, natomiast wszyscy, którzy 
złożą deklarację podatkową w mieście, taką kartę mogą otrzymać. W związku z tym, to jest 
dla nas kluczowe. Jeżeli gminy chciałyby rozszerzenia, podobnie jak jest, dobrze Pani 
zauważyła w MG-6. W MG-6 gminy za swoich mieszkańców płacą osoba za osobę, nie ma 
takiej możliwości, żeby miasto dopłacało. Więc są 2 rozwiązania. Dzisiaj zapraszamy 
wszystkich, nie tylko seniorów, ale wszystkich, którzy chcą mieć kartę mieszkańca, korzystać 
z ulg, najprostszą sprawą jest złożenie deklaracji podatkowej w mieście, podanie swojego 
adresu jako miasta i te osoby, które rozliczają podatki w mieście z takich przywilejów mogą 
korzystać. Jeżeli dotyczyłoby to osób zamieszkujących i zameldowanych i składających 
deklarację podatkową poza terenem miasta, to w takim wypadku musielibyśmy zawrzeć 
porozumienie międzygminne i gminy musiałyby tą różnicę finansować. Dokładnie tak samo 
dzieje się w przypadku Miejskiego Zakładu Komunikacji, kiedy za każdy wozokilometr naszego 
autobusu przejechany na terenie gminy sąsiedniej, płaci gmina. 
Alicja Burdzińska – już rozmawiałam z Burmistrzem Witnicy i on jest skłonny partycypować 
w kosztach. Także myślę, że sprawa jest do ogarnięcia, a cel bardzo istotny. Jest 
Ogólnopolska Karta Seniora, która upoważnia do korzystania z obiektów w całym kraju, też po 
spełnieniu odpowiednich warunków. Także naprawdę serdecznie namawiam do pochylenia 
się nad tym tematem. Spróbujmy to w jakiś sposób zorganizować. 
Tomasz Rafalski – jako, że to są oświadczenia klubowe, a może także oświadczenie jakby 
mieszkańców, chciałem serdecznie podziękować dyr. A. Kuźbie i Wydziałowi Gospodarki 
Komunalnej, za zrobienie porządku w Parku Słowiańskim. Był tam gigantyczny bałagan, który 
po paru miesiącach został uprzątnięty. Jeszcze raz w swoim oraz w imieniu mieszkańców 
osiedla dziękuję. 
Jan Kaczanowski – chciałbym zwrócić Państwa uwagę na temat, który jest bardzo aktualny. 
Śledzicie na pewno, to co dzieje się z pandemią w skali naszego kraju. Podchodzę do tego 
z ogromnym zmartwieniem i z wielkim smutkiem, tym bardziej, jeśli się czyta dane. Chociażby 
za dzień wczorajszy 460 osób w skali kraju niestety zmarło. Jest to wynik bardzo zatrważający 
i bardzo smutny. W dniu dzisiejszym przeszło 28.000 zakażonych. Tak dla informacji, a to przy 
okazji kieruję również do mieszkańców naszego miasta, którzy śledzą dzisiejszą sesję 
w systemie online, że nas mieszkańców w mieście Gorzowie jest ok 122.000. Liczba 
zaszczepionych pierwszą dawką to jest 70.460, co stanowi 57,04%, natomiast liczba w pełni 
zaszczepionych, to jest 68.046, co stanowi 55,05%. Myślę, że i Państwu i wszystkim 
mieszkańcom, którzy się zaszczepili, należą się bardzo serdeczne podziękowania, że potrafili 
zadbać o siebie, a także o innych, przede wszystkim swoich najbliższych. Kto tego nie uczynił, 
zwracam się z gorącym apelem, proszę, stańcie ponad swoje zapatrywania i przemyślenia. 
Wszystko na to wskazuje, jestem przekonany i pewien, akurat śledzę ten temat, że powinniśmy 
zaufać tym naukowcom, którzy w tym temacie znają się lepiej jak my. Nie ma innej drogi jak 
to, żeby pójść i zaszczepić się po to, żeby przede wszystkim ochronić siebie, a także i wielu 
innych. Jesteśmy w trudnej, nie tylko w tym względzie, sytuacji, dlatego też pomóżmy sobie, 
a na pewno jesteśmy w stanie to uczynić. 
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Ad.4. Raport z przeprowadzenia konsultacji społecznych do Budżetu Obywatelskiego 
2022. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że raport z przeprowadzenia konsultacji społecznych do 
Budżetu Obywatelskiego 2022, został radnym dostarczona i stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. Poinformował również, że raport przyjęła do wiadomości Komisja Gospodarki 
i Rozwoju.  
Jerzy Synowiec – do wcześniejszego punktu. Słuszne uwagi odnośnie pandemii, ale siedzimy 
na tej sali i udajemy wszyscy trochę prawdziwych i nieprawdziwych. Albo wszyscy mamy 
maseczki na twarzach, albo je zdejmujemy. Niech Przewodniczący zarządzi w tej kwestii jakieś 
stanowisko, bo inaczej jesteśmy dowodem na hipokryzję. 
Jan Kaczanowski – jasne, ma Pan rację, ja akurat siedzę sam w takiej odległości, ale jeśli 
Państwo sobie życzą i mnie to dotyczy, a temat jest zdecydowanie szerszy i na pewno 
poważniejszy. Jeśli będę poruszał się po sali na pewno założę maseczkę. Mnie jako 
prowadzącemu jest w tym względzie wygodniej, chociaż wygoda moja nie ma żadnego 
znaczenia. W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji, w tym punkcie porządku 
obrad, proponuję zapis, że Rada Miasta przyjęła raport z przeprowadzenia konsultacji 
społecznych do Budżetu Obywatelskiego 2022, do wiadomości. 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
 
Ad.5. Druk nr 808 - podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo Praw 

Pracowniczych. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu, wszyscy radni otrzymali. Ogłaszam 10-minutową przerwę. 
 
Po przerwie: 
Jan Kaczanowski – w przerwie, która została ogłoszona, zebrała się Komisja Kultury, Sportu 
i Promocji, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 808 - podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo Praw Pracowniczych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, 
Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Robert Surowiec  
BRAK GŁOSU (1) 
Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Marcin Kurczyna  
Podjęta uchwała w sprawie nadania nazwy Rondo Praw Pracowniczych, stanowi załącznik nr 
7 do protokołu. 
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Ad.6. Druk nr 832 – podjęcie uchwały w sprawie likwidacja filii nr 13 przy ul. Osadniczej 
3 oraz filii nr 17 przy ul. Małyszyńskiej 8 Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej im. Zbigniewa Herberta w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania.  
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 832 – podjęcie uchwały w sprawie likwidacja filii nr 13 przy ul. Osadniczej 3 oraz filii nr 
17 przy ul. Małyszyńskiej 8 Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zbigniewa 
Herberta w Gorzowie Wielkopolskim. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, 
Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, 
Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Przemysław Granat, Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (3) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie likwidacja filii nr 13 przy ul. Osadniczej 3 oraz filii nr 17 przy 
ul. Małyszyńskiej 8 Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zbigniewa Herberta 
w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 7. Druk nr 812 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania za pracę nauczycieli zatrudnionych w samorządowych 
placówkach oświatowych i opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez 
Miasto Gorzów Wlkp. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 812 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 
za pracę nauczycieli zatrudnionych w samorządowych placówkach oświatowych i opiekuńczo-
wychowawczych prowadzonych przez Miasto Gorzów Wlkp. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, 
Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna 
Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Przemysław Granat  
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NIEOBECNI (3) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Marcin Kurczyna 
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania za pracę 
nauczycieli zatrudnionych w samorządowych placówkach oświatowych i opiekuńczo-
wychowawczych prowadzonych przez Miasto Gorzów Wlkp., stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad 8. Druk nr 813 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 

w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja wentylacji hali 
sportowej w ZSTiO”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 813 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja wentylacji hali sportowej w ZSTiO”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, 
Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian 
Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna 
Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Przemysław Granat  
NIEOBECNI (3) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 
w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja wentylacji hali sportowej w 
ZSTiO”., stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 9. Druk nr 814 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 

w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego 
przy ZS Gastronomicznych”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 814 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ZS 
Gastronomicznych”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
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Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (3) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ZS Gastronomicznych”, stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 10. Druk nr 815 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wymiana wentylacji w 
kuchni stołówki Zespołu Szkół Ekonomicznych, etap I - dokumentacja 
projektowa”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 815 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wymiana wentylacji w kuchni stołówki Zespołu Szkół 
Ekonomicznych, etap I - dokumentacja projektowa”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (3) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Wymiana wentylacji w kuchni stołówki Zespołu Szkół Ekonomicznych, 
etap I - dokumentacja projektowa”, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad.11. Druk nr 816 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 

w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska „Stadionowe 
Piaski” przy Szkole Podstawowej nr 21”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 816 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska „Stadionowe Piaski” przy Szkole 
Podstawowej nr 21”.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Patryk Broszko  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa boiska „Stadionowe Piaski” przy Szkole Podstawowej nr 21”, 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad. 12. Druk nr 817 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i powiększenie 
sali gimnastyczno-korekcyjnej w Szkole Podstawowej nr 21 ul. Taczaka”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 817 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i powiększenie sali gimnastyczno-
korekcyjnej w Szkole Podstawowej nr 21 ul. Taczaka”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Patryk Broszko  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa i powiększenie sali gimnastyczno-korekcyjnej w Szkole 
Podstawowej nr 21 ul. Taczaka”, stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ad. 13. Druk nr 818 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja PM 3 
ul. Słoneczna”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali.  
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Grażyna Wojciechowska – długo czekałam na taki moment i w tym właśnie czasie chciałam 
powiedzieć dziękuję bardzo Wydziałowi Edukacji, a przede wszystkim Władzom Miasta, że 
doczekaliśmy się planowanego działania, ażeby nasze placówki oświatowe były godne wiedzy 
naszych uczniów i mieszkańców, a czekaliśmy bardzo długo. Doczekaliśmy się i myślę, że 
jestem wyrazicielką nas wszystkich. Dziękujemy bardzo i teraz prośba jest następująca. Mamy 
nowy wydział, żeby wszystkie remonty, wszystkie inwestycje odbywały się w terminie 
ustalonym, bo wiadomo, kto szybko daje, ten 2 razy daje. Musi to być teraz konkretne 
zadziałanie i moim marzeniem jest i wierzę, że przy radnych pomocy dożyjemy, że będziemy 
mówili słuchajcie było ciężko, ale mamy już to, o czym marzyliśmy wszyscy od dzieciaczków 
po dorosłych. 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 818 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja PM 3 ul. Słoneczna”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja PM 3 ul. Słoneczna”, stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu. 
 
14. Druk nr 819 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 

w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa Centrum Opiekuńczo-
Mieszkalnego dla osób niepełnosprawnych”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 819 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego dla osób 
niepełnosprawnych”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
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Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego dla osób 
niepełnosprawnych”, stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Ad. 15. Druk nr 820 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Srebrnej”. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 820 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Srebrnej”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Srebrnej”, stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Ad 16. Druk nr 821 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 

w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Konstytucji 3 
Maja”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 28 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 821 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Konstytucji 3 Maja”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
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Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Konstytucji 3 Maja”, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Ad. 17. Druk nr 822 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja budynków 
Urzędu Miasta.” 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 822 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja budynków Urzędu Miasta.”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Modernizacja budynków Urzędu Miasta.”, stanowi załącznik nr 31 do 
protokołu. 
 
Ad. 18. Druk nr 828 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 

w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Plac do ćwiczeń wyczynowych 
jazdy fanów motoryzacji”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 32 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 828 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Plac do ćwiczeń wyczynowych jazdy fanów 
motoryzacji”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
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NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Plac do ćwiczeń wyczynowych jazdy fanów motoryzacji.”, stanowi 
załącznik nr 33 do protokołu. 
 
Ad. 19. Druk nr 829 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Ikara – etap 
II”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 34 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 829 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Ikara – etap II”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. Ikara – etap II”, stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Ad. 20. Druk nr 830 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi z kostki 
brukowej i budowa oświetlenia przy ul. Wał Poprzeczny – etap II”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 36 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 830 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi z kostki brukowej i budowa oświetlenia 
przy ul. Wał Poprzeczny – etap II”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
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Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi z kostki brukowej i budowa oświetlenia przy ul. Wał 
Poprzeczny – etap II”, stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Ad 21. Druk nr 831 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na lata 

2023- 2024 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Zakup autobusów 
elektrycznych wraz z rozbudową infrastruktury ładowania w Gorzowie 
Wielkopolskim – etap II.” 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 38 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 831 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na lata 2023- 2024 
w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Zakup autobusów elektrycznych wraz z 
rozbudową infrastruktury ładowania w Gorzowie Wielkopolskim – etap II.”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Zakup autobusów elektrycznych wraz z rozbudową infrastruktury 
ładowania w Gorzowie Wielkopolskim – etap II.I”, stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Ad. 22. Druk nr 833 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dachu PM2”. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 40 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 833 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dachu PM2”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
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Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa dachu PM2”, stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
Ad. 23. Druk nr 834 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja elewacji 
PM14”. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 42 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 834 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja elewacji PM14”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Modernizacja elewacji PM14”, stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Ad. 24. Druk nr 835 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dachu PM15”. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 44 do protokołu, wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 835 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dachu PM15”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
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Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Paulina Szymotowicz  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa dachu PM15”, stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
Ad. 25. Druk nr 837 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 46 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 837 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
 
Ad. 26. Druk nr 838A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 48 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 838A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 



20 
 

Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
Ad. 27. Druk nr 839 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 50 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 839 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
Ad. 28. Druk nr 840- podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z objaśnieniami ujętymi 
z załączniku nr 2 do uchwały, które stanowią uzasadnienie podjęcia zmian, został radnych 
dostarczony. Ponadto poinformował, że projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 840- podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
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Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2021-2047, stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 
Ad. 29. Druk nr 836A – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 2021 dla Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 53 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 836A – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych 
stawek dotacji przedmiotowej na rok 2021 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie 
Wlkp.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na rok 2021 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp., stanowi 
załącznik nr 54 do protokołu. 
 
Ad. 30. Druk nr 823 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wymagań jakie 

powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego oraz zasad i trybu 
przeprowadzenia konsultacji społecznych do budżetu obywatelskiego w 
ramach budżetu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 55 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 823 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wymagań jakie powinien 
spełniać projekt budżetu obywatelskiego oraz zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 
społecznych do budżetu obywatelskiego w ramach budżetu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
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Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego 
oraz zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych do budżetu obywatelskiego 
w ramach budżetu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 
 
Ad. 31. Druk nr 824 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla 
obszaru położonego w rejonie ulic Słowiańskiej i Niemcewicza. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 57 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
Jacek Szymankiewicz – Zastępca Prezydenta Miasta – zgłaszam autopoprawkę do uchwały. 
W tekście planu znalazła się oczywista omyłka. Na stronie 4 w ostatniej linijce w § 15 pkt 2, 
w tej chwili sformułowanie brzmi linowe elementy sieci, powinno być liniowe elementy sieci. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 824A - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic 
Słowiańskiej i Niemcewicza.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Marcin Kurczyna, Paulina Szymotowicz  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic 
Słowiańskiej i Niemcewicza, stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 
 
Ad. 32. Druk nr 825 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic: Franciszka Walczaka 
i Floriana Kroenke. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 59 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 825 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
w rejonie ulic: Franciszka Walczaka i Floriana Kroenke.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Paulina Szymotowicz  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
w rejonie ulic: Franciszka Walczaka i Floriana Kroenke, stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 
 
Ad. 33. Druk nr 826 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości stanowiącej lokal mieszkalny. 
(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 
 
Ad. 34. Druk nr 827 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżaw gruntów rolnych, 
z dotychczasowymi dzierżawcami. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 61 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 827 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umów dzierżaw gruntów rolnych, z dotychczasowymi 
dzierżawcami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Paulina Szymotowicz  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umów dzierżaw gruntów rolnych, z dotychczasowymi dzierżawcami, stanowi 
załącznik nr 62 do protokołu. 
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Ad. 35. Druk nr 841 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę 
nieruchomości. 

Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 63 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 841 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina  
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Przemysław Granat  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości, stanowi załącznik 
nr 64 do protokołu. 
 
 
Ad. 36. Druk nr 785 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego oraz nadania jej statutu. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 65 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. To są sprawy proceduralne, musieliśmy 
nanieść poprawki do statutu Młodzieżowej Rady Miasta, zgodnie z ustawą sejmową, chyba 
z kwietnia bieżącego roku. Ponadto projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 785 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej 
Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego oraz nadania jej statutu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego 
oraz nadania jej statutu, stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 
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Ad. 37. Druk nr 809 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 
w sprawie przyjęcia Statutu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 67 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 809 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
przyjęcia Statutu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 
 
Ad. 38. Druk nr 842 - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 69 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ogłaszam 10-minutową przerwę. 
 
Po przerwie: 
Jan Kaczanowski – w przerwie, która została ogłoszona, zebrała się Komisja Budżetu 
i Finansów, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 842 - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 
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Ad. 39. Druk nr 843 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet radnych 
oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, które stanowi 
załącznik nr 71 do protokołu,  wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt uchwały został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 843 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet radnych oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych radnych Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, 
Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Jerzy Synowiec, Grażyna Wojciechowska  
PRZECIW (7) 
Anna Kozak, Halina Kunicka, Jerzy Sobolewski, Robert Surowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 
Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 72 do protokołu. 
 
Ad. 40. Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2021 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi 
za III kwartał 2021 roku, zostało radnym dostarczone i stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 
Poinformował również, że sprawozdane przyjęła do wiadomości Komisja Gospodarki 
i Rozwoju. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, w tym punkcie porządku obrad, uznaję 
że Rada Miasta również przyjęła sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za 
III kwartał 2021 roku, do wiadomości. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad. 41. Informacja o stanie realizacji uchwał. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informację o stanie realizacji uchwał wszyscy radni 
otrzymali i stanowi załącznik nr 74 do protokołu. W związku z brakiem chętnych do dyskusji 
w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, że Rada Miasta przyjęła informację o stanie 
realizacji uchwał do wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad. 42. Przyjęcie protokołu z: XLIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – pyta, czy radni mają uwagi lub pytania do protokołu z XLIII sesji Rady 
Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z: XLIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Ad. 43. Sprawy różne, wolne wnioski. 
 
Jan Kaczanowski – chciałbym poinformować i przypomnieć, Państwo mają w eSesji stosowne 
materiały, że w dniu 30 listopada br., na godzinę 11.00 zostało zwołane wspólne posiedzenie 
Komisji w sprawie projektu Budżetu na 2022 rok, zgodnie z dostarczonym Państwu 
harmonogramem prac nad Budżetem. 
Jerzy Sobolewski – mam takie pytanie. Rada Miasta liczy 25 osób. Mamy 1 radnego, który nie 
przychodzi regularnie na sesje. Wiem, że był wybrany z klubu PiS-u. Czy ktoś interesował się 
radnym Anackim? Co on robi? Dlaczego nie przychodzi? Czy to jest zgodne z pracą Rady, 
z pracą radnego? Czy ktoś udzieliłby mi na ten temat odpowiedzi? Dlaczego przez dłuższy 
okres, już od paru miesięcy radny Anacki nie interesuje się sesjami Rady Miasta ani tym, co 
się dzieje w naszym mieście? 
Tomasz Rafalski – odniosę się do głosu radnego Sobolewskiego. Jeżeli interesuje się 
sprawami miasta, to chciałbym go poinformować, że radny Anacki nie jest w Klubie Prawa 
i Sprawiedliwości 
Jan Kaczanowski – przecież pytania nie było do jakiego klubu należy tylko co się z nim dzieje. 
On startował z takiego ugrupowania jakiego startował. Z tego co się orientuję, nic 
szczególnego się nie dzieje, ma jakieś tam sprawy, które powodują, że nie uczestniczy w sesji. 
Dla uspokojenia, radni o tym wiedzą, ale przede wszystkim mieszkańców naszego miasta- 
zgodnie z przyjętą 2 lata wstecz, na mój wniosek uchwałą, radny, który nie uczestniczy w 
komisjach i sesji ma z diety odciągane. 
Alicja Burdzińska – chciałabym powiedzieć koledze Jurkowi, że p. Anacki żyje i ma się dobrze, 
a on będzie się rozliczał przed społecznością, która jego wybrała. Nie mamy na to żadnego 
wpływu. 
 
Ad. 44. Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski 
zamyka obrady XLIV sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta 
( - ) 

Jan Kaczanowski 
 

 
Przygotowały: 
Barbara Szkudlarek 
Małgorzata Matuszek 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


